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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Zubnom konaného dňa 

15.12. 2024 o 17.00hod. 
 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu č.1 : 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Mgr. Michaela Vasilenková, ktorá 

privítala poslancov OZ a pani Annu Lukáčovú, účtovníčku obce Zubné.  

 

a)Starostka skontrolovala či je OZ uznášaniaschopné. Prítomní boli štyria  poslanci z piatich, 

teda konštatovala, že OZ je uznášaniaschopné.  

 

b)Starostka obce predložila návrh programu rokovania na schválenie  

 

Návrh programu:  

1. Otvorenie  

a) Kontrola uznášania schopnosti OcZ v zmysle § 12, ods. 7 zákona o obecnom zriadení  

b) Schválenie návrhu programu 

c)Určenie zapisovateľa a overovateľov 

2.Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027 

3. Návrh rozpočtu pre Základnú školu s materskou školou Zubné 41 na roky 2025-2027 

4. Návrh rozpočtu obce Zubné na roky 2025-2027 

5. Návrh VZN o miestnych   daniach  a  miestnom  poplatku  za  komunálne  odpady  

a drobné stavebné odpady na rok 2025 

6.Geria n.o.- žiadosť o doplatok pre Andreja Rusnáka na rok 2025 

7.Rozpočtové opatrenia 1/2024  

8.Rôzne  

9. Schválenie uznesení  

10. Záver 

  

Program bol prítomnými poslancami jednohlasne schválený bez pripomienok. 

 

c) Za zapisovateľa bola určená Otília Drančáková. Za overovateľov zápisnice boli určení 

poslanci Rastislav Balint a Marek Cvik.  
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Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu č.2: 

Starostka obce zastupiteľstvu prečítala stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 

2025, ktorý odporúča rozpočet schváliť. 

 

Poslanci vzali toto stanovisko na vedomie. 

 

 

K bodu č.3: 

Starostka obce predniesla obecnému zastupiteľstvu pripomienky k rozpočtu na rok 2025, 

ktoré obci doručil Ing. Štefan Barňák. Poslanci aj pani Lukáčová boli s týmito pripomienkami 

oboznámení už vopred a tak pani Lukáčová pripravila argumenty ku každej pripomienke pána 

Barňáka. Nakoľko sa pán Barňák na toto zasadnutie nedostavil, hoci svoju účasť na ňom 

avízoval už aj na predchádzajúcom zasadnutí, budú mu tieto argumenty zaslané písomne. 

Následne starostka obce odovzdala slovo p. Anne Lukáčovej, ktorá dopodrobna okomentovala 

jednotlivé položky rozpočtu pre Základnú školu s materskou školou Zubné 41 na rok 2025 s 

výhľadom na roky 2026-2027.  

Starostka dala hlasovať o schválení rozpočtu pre Základnú školu s materskou školou Zubné 

41 na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu č. 4: 
Starostka obce opäť odovzdala slovo p. Anne Lukáčovej, ktorá dopodrobna okomentovala 

jednotlivé položky rozpočtu obce Zubné na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027.  

Starostka dala hlasovať o schválení rozpočtu obce Zubné na rok 2025 s výhľadom na roky 

2026-2027. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu č. 5 : 

Nakoľko došlo k zmenám zákona a tiež úprave cien zo strany spoločnosti Fúra až počas toho 

ako bol vyvesený návrh VZN o miestnych   daniach  a  miestnom  poplatku  za  komunálne  

odpady a drobné stavebné odpady na rok 2025, došlo aj k prepočítaniu sadzieb a poplatkov aj 

zo strany obce. 

Starostka navrhla zmeny v návrhu VZN, a to:  

-cena za doplnkovú nálepku sa zníži z navrhovaných 94,40eur na 70eur 

-denná sadzba pre občanov sa z pôvodných 0,10959eur/deň zníži na 0,0987eur/ deň, čím sa 

zníži poplatok z navrhovaných 40eur/rok na 36eur/rok 

-koeficient pre 1100L nádobu je 0,023/liter 

-poplatok za užívanie kultúrneho domu na súkromné účely sa zvýši na 100eur + poplatok za 

spotrebované energie. 

  

Starostka dala hlasovať o schválení VZN o miestnych   daniach  a  miestnom  poplatku  za  

komunálne  odpady a drobné stavebné odpady na rok 2025, už so zapracovanými zmenami. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 
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K bodu č. 6 : 

V tomto bode bola prerokovaná žiadosť Geria n.o., Centrum zariadenie pre seniorov- žiadosť 

o doplatok na rok 2025 pre pána Andreja Rusnáka 

-poslanci navrhli rovnaký príspevok ako v roku 2024, a to 70eur mesačne 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu č. 7 : 

Poslanci OZ schválili rozpočtové opatrenia 1/2024, potrebné pre úpravu rozpočtu k ukončeniu 

roka 2024. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

K bodu č. 8: 

 

Ako prvá bola v bode “rôzne” prejednaná žiadosť pani Emílie Čirákovej, v ktorej 

konštatuje, že obec v roku 2024 zvýšila sadzbu dane z nehnuteľnosti. Pani požaduje platiť 

dane na úrovni roku 2023, čo žiaľ nie je možné, pretože schválené VZN o miestnych   daniach  

a  miestnom  poplatku  za  komunálne  odpady a drobné stavebné odpady na rok 2025 platí 

pre všetkých občanov rovnako a na prípadnú úľavu na dani v zmysle VZN pani Čiráková 

podmienky nespĺňa. K ostatným bodom jej písomného podania dostatne pani Čiráková 

písomnú odpoveď, ktorá bude tvoriť aj prílohu zápisnice. 

 

Proti schváleniu vyrubovania dane pre pani Čirákovú na úrovni sadzieb z roku 2023 hlasovali 

všetci prítomní poslanci. 

 

 Ako ďalšie starostka informovala poslancov vo veci výmeny okien v kultúrnom dome. 

Oslovené firmy doručili cenové ponuky a z nich bola vybratá ponuka s najnižšou cenou od 

spoločnosti Mery Trend Snina. Na základe nej bola víťaznej firme zadaná objednávka. Kópia 

cenových ponúk tvorí prílohu zápisnice. 

 

Poslanci vzali túto informáciu na vedomie. 

 

 V ďalšom bode poslanci na základe žiadosti riaditeľky ZŠ s MŠ Zubné schválili 

doplácanie k stravnej jednotke na rok 2025 pre žiakov a zamestnancov ZŠ s MŠ vo výške 

0,25eur na deň. Poslanci tento doplatok schválili pre žiakov s trvalým pobytom v obci Zubné. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 Ako posledné bolo schválené darovanie prebytočného majetku obce pre 

Gréckokatolícku cirkev, farnosť Zubné. Konkrétne sa jedná o darovanie 21ks starých 

drevených stoličiek, ktoré budú slúžiť veriacim počas bohoslužieb na starej fare. 

 

Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 
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K bodu č. 9 : 

Na zasadnutí dňa 15.12.2024 boli prijaté následné uznesenia: viď príloha 

 

 

K bodu č. 10: 

Starostka obce prítomným poďakovala za účasť na zasadnutí a za doterajšiu spoluprácu, 

popriala príjemné prežitie vianočných sviatkov a veľa síl do nového roka. 

 

 

 

 

podpis zapisovateľa zápisnice: 

     _____________________ 

           Otília Drančáková 

 

 

podpisy overovateľov zápisnice: 

     _____________________ ___________________ 

       Rastislav Balint            Marek Cvik 


